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Rada Miejska w Augustowie 
 

 

PROTOKÓŁ Nr XLIX/22 

z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiej w Augustowie 

w dniu 25 maja 2022 r. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

/lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/ 

 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Marcin Kleczkowski 

8. Tomasz Miklas 

9. Agnieszka Mroziewska 

10. Dariusz Ostapowicz 

11. Izabela Agnieszka Piasecka 

12. Katarzyna Raczkowska 

13. Jolanta Oneta Roszkowska 

14. Adam Sieńko 

15. Mieczysław Szczerbakow 

16. Marek Sznejder 

17. Magdalena Śleszyńska 

18. Krystyna Wilczewska 

19. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pani Marta Kałęka – Radca Prawny, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie, 

- Księgowa Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie, 

- Prezesi miejskich spółek, 

- Dziennikarze, 

- Goście i mieszkańcy, 

 

 

Obrady rozpoczęto 25 maja 2022 r. o godz. 10:00, 

a zakończono o godz. 19:42 tego samego dnia. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miasta Augustów za 2021 rok. 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2021 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa 

wotum zaufania. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium za 2021 rok Burmistrzowi Miasta 

Augustowa. 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Miasta Augustowa na 2021 r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii Miasta Augustowa na 2021 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu miasta na 2022 rok, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

12. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 28.04.2022 r. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcie obrad. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła 

XLIX sesję Rady Miejskiej w Augustowie. Powitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, 

pracowników Urzędu Miejskiego, gości oraz media. Stwierdziła, że zgodnie z podpisaną listą 

obecności w sesji bierze udział 18 radnych, więc obrady są prawomocne. Poinformowała, 

że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania z obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /0:07/. 

 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /0:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są uwagi 

do porządku obrad /zał. nr 2/, który Państwo Radni otrzymali w systemie eSesja. Udzieliła 

głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta Augustowa /0:45/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa wniósł o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Miasta Augustowa. Poinformował, że projekt uchwały był przygotowany przez Komisję 

skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej na posiedzeniu w dniu 11.05.2022 r. Projekt 

uchwały został przekazany Państwu Radnym /1:12/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała ujęcie 

projektu uchwały w punkcie 11c. Udzieliła głosu Pani Radnej Magdalenie Śleszyńskiej  

/1:52/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska w imieniu wnioskodawców wniosła o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w związku 

z ograniczeniem świadczeń w dotychczasowym specjalistycznym szpitalu kardiologicznym 

z siedzibą przy ul. M. Konopnickiej 11 w Augustowie /zał. nr 3/ /2:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała ujęcie 

projektu uchwały w punkcie 11d. Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Agnieszce Piaseckiej 

/2:26/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka w imieniu grupy Radnych wniosła 

o wprowadzenie do porządku obrad apelu do Burmistrza Miasta o odwołanie z funkcji 

dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 2 w Augustowie, Pana Andrzeja Kaszkiela 

/zał. nr 4/. Wniosła o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały dotyczącej 

przyjęcia apelu w sprawie odwołania Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza z funkcji Zastępcy 

Burmistrza /zał. nr 5/ /2:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /4:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:36/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /5:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /6:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:46/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /8:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:10/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /8:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:35/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /8:36/. 

 

/Radni /9:08/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /9:10/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:59/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /10:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:00/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /10:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:40/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /10:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad (w punkcie 11c), 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa 

/11:08/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad XLIX sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie w dniu 25 maja 2022 r. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie wniosek Grupy Radnych zgłoszony przez Panią Radną 

Magdalenę Śleszyńską o wprowadzenie do porządku obrad (w punkcie 11d) projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska w związku z ograniczeniem świadczeń w dotychczasowym 

specjalistycznym szpitalu kardiologicznym z siedzibą przy ul. M. Konopnickiej 11 

w Augustowie /12:22/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Grupy Radnych Rady Miejskiej w Augustowie o wprowadzenie do porządku obrad 

XLIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 maja 2022 r. projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska w związku z ograniczeniem świadczeń w dotychczasowym 

specjalistycznym szpitalu kardiologicznym z siedzibą przy ul. M. Konopnickiej 11 

w Augustowie.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poddała pod głosowanie wniosek Grupy Radnych zgłoszony przez Panią Radną 

Izabelę Agnieszkę Piasecką o wprowadzenie do porządku obrad (w punkcie 11e) stanowiska 

w sprawie wezwania Burmistrza Miasta do odwołania z funkcji dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 2 w Augustowie, Pana Andrzeja Kaszkiela /14:42/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Grupy Radnych Rady Miejskiej w Augustowie o wprowadzenie do porządku obrad 

XLIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 maja 2022 r. stanowiska w sprawie 

wezwania Burmistrza Miasta do odwołania z funkcji dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 2 w Augustowie, Pana Andrzeja Kaszkiela. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek upadł. 

Poddała pod głosowanie wniosek drugi wniosek Grupy Radnych zgłoszony przez 

Panią Radną Izabelę Agnieszkę Piasecką o wprowadzenie do porządku obrad (w punkcie 11e) 

stanowiska w sprawie wezwania Burmistrza do odwołania z funkcji Zastępcy Burmistrza 

Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza /16:11/. 
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Głosowano w sprawie: 

Wniosku Grupy Radnych Rady Miejskiej w Augustowie o wprowadzenie do porządku obrad 

XLIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 25 maja 2022 r. stanowiska w sprawie 

wezwania Burmistrza do odwołania z funkcji Zastępcy Burmistrza Pana Filipa Jerzego 

Chodkiewicza. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek upadł. 

Przedstawiła wyniki głosowania. Za przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych, przeciw 11, 

a 1 radny wstrzymał się od głosu. Poddała pod głosowanie porządek obrad po naniesionych 

poprawkach /17:02/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /17:46/.  

 

Ad. pkt 3 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności  

Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /17:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta 

od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi 

– Burmistrzowi Miasta Augustowa /17:54/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa przedstawił sprawozdanie 

ze swojej działalności oraz pracowników Urzędu Miejskiego w czasie od ostatniej sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie, tj. od 28.04.2022 r. do 25.05.2022 r. /18:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:28/. 
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Ad. pkt 4 

Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu Raportu o stanie 

Gminy Miasto Augustów za 2021 rok /33:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miasto 

Augustów za 2021 rok. Zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. 

poz. 559 z późn.zm.) burmistrz co roku do 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie 

gminy. Rada gminy rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała 

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium burmistrzowi. Raport rozpatrywany jest 

w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się 

debatę. Zwróciła się do Pana Mirosława Karolczuka - Burmistrza Miasta Augustowa 

o przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok /33:31. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa poinformował, że Raport 

o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok zawiera, zgodnie z ustawą, podsumowanie 

realizacji polityki zarządzania miastem, podsumowanie realizacji programów, strategii, 

uchwał, Budżetu Obywatelskiego. Przedstawił Raport o stanie Gminy Miasto Augustów 

za 2021 rok /zał. nr 6/ w formie prezentacji multimedialnej /34:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:04/. 

 

Ad. pkt 5 

Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego debacie nad Raportem o stanie 

Gminy Miasto Augustów za 2021 rok /29:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do debaty nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów 

za 2021 rok. Zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym  (Dz.U. z 2022 r. poz. 559 

z późn.zm.) w debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy również mogą 

zabierać głos. Poinformowała, że mieszkańcy byli poinformowani o możliwości zabrania 

głosu nad Raportem o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok. Stosowne ogłoszenie było 

zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego w Augustowie. Do Urzędu Miejskiego w Augustowie wpłynęło jedno zgłoszenie 

poparte wymaganą liczą podpisów /zał.nr 7/. Mieszkaniec jest obecny na sesji i zabierze głos 

po debacie Radnych. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /29:07/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /40:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że Państwo 

Radni debatują nad Raportem o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok. 

Jeżeli Pan Radny chce poruszać bieżące tematy, to są do tego „Wolne wnioski” /56:12/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski wyjaśnił, że kwestia funkcjonowania 

szkół jest bardzo istotnym elementem Raportu o stanie Miasta i niezależnie od tego, 

ile razy Pani Przewodnicząca będzie przerywała wypowiedź, to powie, co ma do 
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powiedzenia, choćby miał skorzystać z mikrofonu Pani Przewodniczącej. Zapytał, czy Pani 

Przewodnicząca to rozumie /56:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zrozumiała, że Pan Radny 

wyczerpał tematy dotyczące Raportu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Dariuszowi 

Ostapowiczowi /56:49/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /wypowiedź niezrozumiała z powodu wyłączonego 

mikrofon/wstał z krzesła//56:53/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz poinformował, że skoro Pan Marcin Kleczkowski chce 

używać przemocy po raz kolejny wobec kobiety, to chyba użyje przemocy wobec 

Pana  Kleczkowskiego /57:00/. 

 

/Głosy z sali /57:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę w obradach /57:13/. 

 

Przerwa /57:20 – 1:07:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji 

po przerwie /1:07:10/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:07:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:20/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:07:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:21/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:08:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:34/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:08:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:41/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:08:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Izabeli Agnieszce Piaseckiej, która zgłasza Wniosek Formalny /1:08:44/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka uzasadniła swój wniosek. Zwróciła uwagę, 

że debata nad Raportem o stanie Gminy jest nieograniczana niczym. Pani Przewodnicząca nie 

miała podstaw do tego, aby przerwać wypowiedź Radnego Marcina Kleczkowskiego dlatego, 

że przemoc w szkole to nie jest tylko rzecz 2022 roku. Pani Przewodnicząca nie pozwoliła 
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Panu Radnemu skończyć. Pan Radny podszedł do Pani Przewodniczącej z prośbą 

o udostępnienie mikrofonu i to wyartykułował zanim wstał, więc nie było podstaw do tego, 

żeby tak emocjonalnie zachował się Pan Radny Dariusz Ostapowicz. Nie zaszło nic takiego, 

co mogłoby uszkodzić, zranić, znieważyć Panią Przewodniczącą. Nic takiego 

nie wydarzyło się, co usprawiedliwiałoby zachowanie Pana Radnego Dariusza Ostapowicza 

i bezpośredni atak fizyczny. W tej sytuacji, jeżeli emocje są na takim poziomie, że część 

Radnych nie jest w stanie, a szczególnie Pan Radny Dariusz Ostapowicz, funkcjonować 

i uczestniczyć w obradach Rady Miejskiej, to należy je przerwać /1:08:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pani Radna 

zgłasza ww. wniosek do przegłosowania /1:10:25/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka poinformowała, że jest to Wniosek Formalny 

/1:10:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała Panią Mecenas, 

czy w debacie nad Raportem o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok mogą być 

poruszane bieżące i poboczne tematy /1:10:31/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:10:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:14/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny wyjaśniła, iż w przepisie jest określone, że ma 

nastąpić debata nad Raportem o stanie Miasta za 2021 rok. Ten punkt jest przewidziany 

w porządku obrad, czyli dyskutujemy, debatujemy o Raporcie /1:11:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Dariuszowi Ostapowiczowi /1:11:49/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:11:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:07/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /1:16:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:39/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /1:16:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pani Radna 

Izabela Agnieszka Piasecka podtrzymuje swój wniosek /1:16:45/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka podtrzymała swój wniosek /1:16:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:48/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka zaproponowała pierwszy możliwy termin 

kontynuowania obrad /1:17:02/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej /1:17:32/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej o ogłoszenie przerwy 

w obradach i przeniesienie na pierwszy możliwy termin. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, 

że pomyliła się w głosowaniu /1:18:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła reasumpcję 

głosowania /1:18:19/. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (10) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej upadł. Udzieliła głosu Pani Radnej Jolancie Onecie 

Roszkowskiej /1:19:57/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:20:15/. 

 

/Głosy z sali /1:25:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:26:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:44/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:35:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:25/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:41:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:49/. 
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:42:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:42:30/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:42:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:42:45/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:42:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:31/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:50:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:57/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:51:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:24/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:51:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:40/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:53:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:53:19/. 

 

/Głosy z sali /1:54:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:54:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:51/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:56:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:57:29/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:57:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:59/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:09:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:42/. 
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:11:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:12:41/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:13:06/. 

 

/Głos z sali /2:15:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:20/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:15:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:22:40/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /2:22:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:29:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:30:29/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:30:32/. 

 

/Radny /2:34:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:46/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:34:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:43:14/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:43:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:06/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:07:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:21/. 

 

Pan Artur Sofiński - Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /3:10:34/. 

/Radny /3:13:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:38/. 

 

Pan Artur Sofiński - Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /3:13:56/. 

 

/Radny /3:17:11/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:13/. 

 

Pan  Artur Sofiński - Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /3:17:29/. 

 

/Radny/ /3:17:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową 

przerwę w obradach /3:17:39/. 

 

Przerwa /3:17:48 – 3:31:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji 

po przerwie /3:31:10/. 

 

Pan Artur Sofiński - Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” 

Sp. z o.o. /3:31:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:58/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. 

/3:34:04/. 

 

/Radny /3:35:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:36:01/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. 

/3:36:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:37/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /3:37:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:42/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:50:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:32/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:56:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:16/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:59:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:59:33/. 

 

/Radny /4:00:32/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:48/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:00:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:54/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:02:01/. 

 

/Radni /4:02:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:09/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:03:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:04:14/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:04:19/. 

 

/Radni /4:08:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:08:04/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /4:08:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:23/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:11:42/. 

 

/Radni /4:18:13/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:13/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:18:25/. 

 

/Radna/4:18:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:32/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:18:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:16/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:22:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła piętnastominutową 

przerwę w obradach /4:35:12/. 

 

Przerwa /4:35:42 – 4:56:07/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji 

po przerwie /5:56:08/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:56:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:56:59/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:57:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:57:32/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:57:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:23/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:58:23/. 

 

/Radny/4:58:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:29/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:58:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:58:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:17/. 

 

/Głos z sali/5:02:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:02:48/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o 

/5:03:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:29/. 

 

Pani Monika Niedbała -  Księgowa Centrum Sportu i Rekreacji /5:05:45/. 

 

/Radny/5:06:30/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:49/. 

 

Pani Monika Niedbała -  Księgowa Centrum Sportu i Rekreacji /5:07:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:52/. 

 

Pani Monika Niedbała -  Księgowa Centrum Sportu i Rekreacji /5:08:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:55/. 
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:09:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:10:04/. 

 

Pani Monika Niedbała -  Księgowa Centrum Sportu i Rekreacji /5:10:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:10:50/. 

 

/Radni/5:10:55/. 

 

Pani Monika Niedbała  -   Księgowa Centrum Sportu i Rekreacji /5:10:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:06/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:11:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:22/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /5:12:22/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:12:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:23/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:12:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:15:03/. 

 

/Radni/5:15:18/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /5:15:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:25/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:19:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:36/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:21:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:47/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:21:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:21:55/. 

 

/Głos z sali/5:22:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:05/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:22:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:46/. 

 

Pani Księgowa Centrum Sportu i Rekreacji /5:22:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:03/. 

 

/Radna/5:23:11/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:23:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:27:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:28:23/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:28:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:36:56/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:37:07/. 

 

/Radny/5:37:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:37:40/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /5:37:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:39:11/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:39:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:41:53/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:42:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu mieszkańcowi 

Augustowa /5:42:40/. 

 

Mieszkaniec odniósł się do Raportu o stanie Gminy Miasto Augustów za 2021 rok /5:42:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:03/. 

 

Mieszkaniec /5:44:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:00/. 

 

/Radni /5:45:03/. 
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Mieszkaniec /5:45:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:32/. 

 

Mieszkaniec /5:48:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:41/. 

 

Mieszkaniec /5:51:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:52:34/. 

 

Mieszkaniec /5:52:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:55/. 

 

/Mieszkaniec/5:55:03/. 

 

Mieszkaniec /5:55:20/. 

 

/Radna/5:56:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę w obradach /6:00:00/. 

 

Przerwa /6:00:31 – 6:11:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji 

po przerwie /6:11:06/. 

 

Mieszkaniec /6:11:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:46/. 

 

Mieszkaniec /6:13:10/. 

 

/Radni/6:10:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:29/. 

 

Mieszkaniec /6:16:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:42/. 

 

/Mieszkaniec/6:16:43/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:16:56/. 

 

Mieszkaniec /6:17:23/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:23/. 

 

Mieszkaniec /6:17:30/. 

 

/Radni/6:25:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:25:16/. 

 

Mieszkaniec /6:25:24/. 

 

/Radni/6:26:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:26:33/. 

 

Mieszkaniec /6:26:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:26:49/. 

 

Mieszkaniec /6:27:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:27:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /6:27:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:28:09/. 

 

/Mieszkaniec /6:28:11/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /6:28:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:28:31/. 

 

Ad. pkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa 

wotum zaufania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania /6:28:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie 

z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559 z późn.zm.) 

„po zakończeniu debaty nad raportem rada gminy przeprowadza głosowanie nad udzieleniem 

burmistrzowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wotum zaufania rada gminy podejmuje 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy. Niepodjęcie uchwały 

o udzieleniu burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały 

o nieudzieleniu burmistrzowi wotum zaufania”. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania. Poprosiła Państwa 

Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja. /6:28:34/ 

 

Głosowano w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Mroziewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLIX/495/2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania 

została podjęta /6:29:56/. 

/Uchwała Nr XLIX/495/2022 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:30:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:30:05/ 

 

Ad. pkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2021 rok /6:30:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w punkcie 

7 porządku obrad Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2021 rok. Sprawozdanie finansowe Gminy Miasta Augustów wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok było rozpatrywane na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej w Augustowie. Opinie Komisji są pozytywnie 

/w załączeniu - nr 9 - 13/ i są zamieszczone w systemie eSesja. Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku Uchwałą Nr II-00321-86/2022 z dnia 

8.04.2022 r. zaopiniował pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta Augustowa 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok /zał.nr 14/. Poprosiła o zabranie głosu 

Panią Jolantę Onetę Roszkowską – Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej i przedstawienie 

opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej o wykonaniu budżetu Gminy Miasto Augustów 

za 2021 rok oraz wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Augustowa za 2021 rok /6:30:06/. 
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Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła 

opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie o wykonaniu budżetu Gminy Miasta 

Augustów za 2021 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa 

za 2021 rok. /Uchwała Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Augustowa za 2021 rok stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
/6:31:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta Augustowa /6:38:59/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa wnosząc o zatwierdzenie 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za rok 2021 

przedstawił, w formie prezentacji multimedialnej, najważniejsze elementy finansowe 

wynikające z powyższych dokumentów. Omówił ww. sprawozdanie /6:39:26/. 

/Oklaski/6:58:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:58:44/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:59:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:01:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /7:02:12/.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2021 rok. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /7:03:40/. 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLIX/496/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta 

Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok została podjęta 

/7:04:18/. 

/Uchwała Nr XLIX/496/2022 – stanowi zał. nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium za 2021 rok Burmistrzowi 

Miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

absolutorium za 2021 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa /7:04:31/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska w Augustowie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie absolutorium 

za 2021 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa. Poinformowała, że Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku uchwałą Nr RIO.II-0032-39/2022 z dnia 

20 maja 2022 r. stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2021 rok spełnia 

wymogi określone w ustawie o samorządzie gminnym i w ustawie o finansach publicznych, 

a w szczególności dotyczy wykonania budżetu, oparty jest na opinii Komisji Rewizyjnej 

o wykonaniu budżetu, skład Komisji w świetle oświadczeń Przewodniczącej Rady jest 

zgodny z wymogami ustawy o samorządzie gminnym /zał. nr 17/. Uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej została Państwu Radnym przekazana i zamieszczona w systemie eSesja. 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie absolutorium za 2021 rok Burmistrzowi 

Miasta Augustowa. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja./7:04:31/. 

 

Głosowano w sprawie: absolutorium za 2021 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLIX/497/2022 w sprawie absolutorium za 2021 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa 

została podjęta /7:06:30/. 

/Uchwała Nr XLIX/497/2022 – stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu/. 

 

/Oklaski /7:06:37/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:43/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:06:49/. 

 

/Oklaski/7:06:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:58/. 

 

Ad. pkt 9 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2021 r. oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2021 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa 

na 2021 r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa 

na 2021 r. /7:07:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w punkcie 

9 porządku obrad Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia sprawozdania z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta 

Augustowa na 2021 r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta 

Augustowa na 2021 r. /zał. nr 19/. Poinformowała, że sprawozdanie było rozpatrywane 

na wspólnym posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej i Komisji do spraw Budżetu. 

Zapytała, czy są pytania do sprawozdania /7:07:04/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:07:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową 

przerwę w obradach /7:07:56/. 

 

/Radny/7:08:04/. 

 

Przerwa /7:08:36 – 7:17:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /7:17:41/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:17:58/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2021 r. oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2021 r. uznała za przedstawione 

/7:20:24/. 

 

Ad. pkt 10 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok. 
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego Sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok /7:20:36/ 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok /zał. nr 20/. Poinformowała, 

że sprawozdanie było rozpatrywane na wspólnym posiedzeniu Komisji Społeczno-

Oświatowej i Komisji do spraw Budżetu. Zapytała, czy są pytania do sprawozdania. Zgłoszeń 

nie było i Pani Przewodnicząca sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2021 rok uznała za przedstawione /7:20:36/. 

 

Ad. pkt 11a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

na rok 2022 /7:21:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Projekt uchwały był rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Społeczno-Oświatowej i Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Pana 

Emiliana Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji do spraw Budżetu i przestawienie 

opinii Komisji /7:21:01/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 23 maja 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym 

i przy 3 głosach wstrzymujących się /7:21:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Leszkowi Stanisławowi Cieślikowi 

/7:21:47/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /7:21:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:23:54/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:23:57/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała po głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na 2022 rok. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /7:25:25/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na 2022 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLIX/498/2022 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 została podjęta /7:25:55/. 

/Uchwała Nr XLIX/498/2022 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034 /7:26:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Projekt uchwały był 

rozpatrywany na wspólnym posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej i Komisji do spraw 

Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego 

Komisji do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji /7:26:06/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 23 maja 2022 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

10 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 3 głosach wstrzymujących się /7:26:33/. 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała po głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

głosu w systemie eSesja /7:27:00/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2022-2034.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLIX/499/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa 

na lata 2022-2034 została podjęta /7:27:29/. 

/Uchwała Nr XLIX/499/2022 – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11 c 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /7:27:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

Radnego Rady Miejskiej w Augustowie Pana Marcina Kleczkowskiego na działalność 

Burmistrza Miasta Augustowa. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

skarg, wniosków i petycji. Poprosiła o zabranie głosu Panią Sylwię Bielawską – 

Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji i przedstawienie opinii Komisji /7:27:45/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji 

poinformowała, że skarga /zał. nr 23/ była omawiana na posiedzeniu Komisji skarg, 

wniosków i petycji. W skardze została zawarta teza, iż na stronie Urzędu Miejskiego 

znajdował się link kierujący bezpośrednio do konkretnego kandydata Młodzieżowej Rady 

Miejskiej, a taki lin nigdy nie znalazł się na tej stronie. Teza została obalona. Urząd Miejski 

na żadnym etapie wyborów do Młodzieżowej Rady Miejskiej nie reklamował poszczególnych 

kandydatów, jedynie przedstawiał listę osób kandydujących do tej struktury. Prezentowane 

przez kandydatów programy nie znalazły się na oficjalnej stronie Urzędu Miejskiego. 

Programy wyborcze kandydatów były zamieszczone bezpośrednio przez nich samych 

na platformie CitizenLab, a nie przez Burmistrza Miasta, nie były w żaden sposób 

moderowane. Skarga wspomina, że spożywanie alkoholu w różnych miejscach w mieście, 

szczególnie na bulwarach jest w Polsce zabronione. Nie jest to prawdą, ponieważ rada gminy 

może w drodze uchwały wprowadzić odstępstwa zgodnie z ustawą o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Komisja skarg, wniosków i petycji 

rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną /7:28:09/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Marcinowi Kleczkowskiemu /7:30:01/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski odniósł się do złożonej skargi i wypowiedzi Pani Sylwii 

Bielawskiej – Przewodniczącej Komisji. Uznał, że Burmistrz Miasta postąpił bardzo źle 

umożliwiając publikowanie na stronie Urzędu Miejskiego treści, które były częścią 

prezentacji kandydatów do Młodzieżowej Rady Miejskiej, które zawierały m.in. postulaty 

zezwolenia spożywania wysokoprocentowych napojów alkoholowych. Poinformował, 

że treści zawarte na stronie Urzędu Miejskiego, jeżeli nawet są zawarte pod linkami, które 

jeszcze znajdują się w kolejnych linkach, są odbierane przez użytkowników Internetu, jako 

treści na stronie Urzędu. Powyższy problem zgłosili mieszkańcy, ponieważ znaleźli takie 

treści na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. Pan Radny zacytował wypowiedź Zastępcy 

Burmistrza Miasta Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza i odniósł się do tej wypowiedzi 

/7:30:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Michałowi Kotarskiemu – Kierownikowi Wydziału Spraw Społecznych 

i Administracyjnych /7:32:58/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

/Radny /7:33:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:33:18/. 

 

/Radny /7:33:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:33:35/. 

 

/Radny /7:34:04/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

/7:34:06/. 

 

/Radny /7:34:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:34:31/. 

 

/Radny /7:34:42/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

/7:34:44/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja  /7:35:54/. 

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Augustowa.  

 

/Radny /7:36:24/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Pan Radny 

Marcin Kleczkowski pomylił się w głosowaniu. Zarządziła reasumpcję głosowania /7:36:27/. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLIX/500/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

Augustowa została podjęta /7:37:15/. 

/Uchwała Nr XLIX/500/2022 – stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11 d 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w związku 

z ograniczeniem świadczeń w dotychczasowym specjalistycznym szpitalu 

kardiologicznym z siedzibą przy ul. M. Konopnickiej 11 w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska w związku z ograniczeniem świadczeń w dotychczasowym 

specjalistycznym szpitalu kardiologicznym z siedzibą przy ul. M. Konopnickiej 11 

w Augustowie /7:37:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

w związku z ograniczeniem świadczeń w dotychczasowym specjalistycznym szpitalu 

kardiologicznym z siedzibą przy ul. M. Konopnickiej 11 w Augustowie. Poprosiła 

przedstawiciela wnioskodawców Panią Radną Magdalenę Śleszyńską o przedstawienie 

projektu uchwały. Przypomniała, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /7:37:21/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska odczytała ww. projekt uchwały /7:38:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Leszkowi Stanisławowi Cieślikowi /7:42:34/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /7:42:41/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:01/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /7:45:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:46:55/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /7:47:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:41/. 

 

/Radny/7:50:33/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:51:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:54:42/. 

 

Pan Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /7:54:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:59:12/. 

 

/Radni/7:59:20/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /7:59:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:02:15/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:02:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:05:48/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /8:05:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:08:42/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /8:08:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:10:43/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /8:10:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:13:55/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /8:14:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:17:31/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych, 

Radny Rady Powiatu w Augustowie /8:17:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:20:46/. 
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Pani Radna Magdalena Śleszyńska /8:20:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:22:04/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:22:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:23:31/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:23:50/. 

 

/Radni/8:24:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:24:03/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:24:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:24:34/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /8:24:40/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:27:23/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /8:27:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:29:35/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /8:29:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Adamowi Sieńko, który zgłasza Wniosek Formalny /8:32:22/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko uzasadnił swój wniosek. Poinformował, iż dyskusja pokazała, 

że wszystkim zależy na tym samym, natomiast jest kwestia celu i osiągnięcia sukcesu 

w postępowaniu. Zwrócił się o przegłosowaniu wniosku, aby sprawę apelu przełożyć 

po spotkaniu z właścicielem Spółki i Zarządem Powiatu w Augustowie. /8:32:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:32:52/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko uzupełnił swoją ww. wypowiedź, że wtedy będzie można 

z czystym sumieniem, mając pełną wiedzę, poprzeć apel. Przypomniał, iż pytał Panią 

Przewodniczącą, z którym paragrafem umowy działalność placówki będzie prowadzona 

niezgodnie z podpisaną umową. Taki zapis figuruje w stanowisku. Wszyscy powinni być 

odpowiedzialni za to, o czym mówią i pod czym podpisują się. Zaapelował o odłożenie 

emocji na bok. Nikt nie ma wątpliwości, że wszyscy chcą jak najbardziej pomóc w tej 

sprawie./8:32:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:33:31/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko dodał, że być może apel trzeba będzie jeszcze trochę 

poprawić, aby był w pełni merytorycznie napisany, zgodnie z prawdą i faktami, a nie 
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z plotkami i półprawdami, które krążą nawet na sali obrad. Wtedy wszyscy odpowiedzialnie  

zajmą się apelem, ale żeby nim się zająć, trzeba najpierw spotkać się i porozmawiać, uzyskać 

informacje „u źródła”.  /8:33:40/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:34:19/. 

 

/Radni/8:35:39/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /8:35:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:36:01/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /8:36:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:36:07/. 

 

/Radny/8:36:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:36:40/. 

 

/Radny/8:36:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

Wniosek Formalny Pana Radnego Adama Sieńko. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

głosu w systemie eSesja /8:36:42/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pana Radnego Adama Sieńko, aby sprawę apelu przełożyć 

po spotkaniu z Zarządem Powiatu i właścicielem szpitala. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Marek Sznejder 

PRZECIW (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek upadł 

/8:37:32/. 
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Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /8:37:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:39:22/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:39:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w związku z ograniczeniem 

świadczeń w dotychczasowym specjalistycznym szpitalu kardiologicznym z siedzibą 

przy ul. M.Konopnickiej 11 w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja /8:40:42/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia stanowiska w związku z ograniczeniem świadczeń 

w dotychczasowym specjalistycznym szpitalu kardiologicznym z siedzibą 

przy ul. M.Konopnickiej 11 w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko, Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (4) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr XLIX/501/2022 w sprawie przyjęcia stanowiska w związku z ograniczeniem 

świadczeń w dotychczasowym specjalistycznym szpitalu kardiologicznym z siedzibą 

przy ul. M. Konopnickiej 11 w Augustowie została podjęta /8:41:42/. 

/Uchwała Nr XLIX/501/2022 – stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/. 

 

/Radni/8:41:44/. 

 

Ad. pkt 12.  

Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 28.04.2022 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XLVIII 

sesji Rady Miejskiej z 28.04.2022 r. /8:41:56 /. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Państwo Radni 

mają uwagi do protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 28.04.2022 r. Zgłoszeń 

nie było i Pani Przewodnicząca poddała protokół pod głosowanie. Poprosiła Państwa 

Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /8:41:56/. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 28.04.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (4) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół 

z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 28.04.2022 r. został przyjęty /8:42:49/. 

 

Ad. pkt 13  

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom /8:42:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada  

Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 13 porządku obrad, poświęconego wolnym 

wnioskom /8:42:55/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:42:59/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:45:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:49:38/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /8:49:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:52:53/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:52:57/. 

 

/Radni/8:54:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:58:31/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:58:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:58:50/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:58:56/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:59:01/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /8:59:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:59:03/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /8:59:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:04:20/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /9:04:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:09:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:14:03/. 

 

/Radny/9:14:08/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /9:14:23/. 

 

/Radny/9:14:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:14:40/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /9:14:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:14:45/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /9:14:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:17:50/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /9:17:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:24:14/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /9:24:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:27:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /9:27:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:28:21/. 

 

Pani Agnieszka Litwiejko – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
/9:28:28/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:29:57/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /9:30:04/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:30:38/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 
/9:30:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:31:11/. 

 

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /9:32:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:32:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /9:32:10/. 

 

/Radna/9:32:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:32:28/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /9:33:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:34:22/. 

 

/Radna/9:34:29/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /9:34:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:35:12/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /9:35:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:35:25/. 

 

/Radni/9:36:08/. 

 

Ad. pkt 14 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /9:36:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła XLIX sesję Rady Miejskiej w Augustowie. Zaprosiła Państwa Radnych 

i mieszkańców do wzięcia udziału w obchodach Dni Augustowa, na uroczystość wręczenia 

medali „Za zasługi dla miasta Augustowa” /9:36:40/. 

 

/Radni/9:37:02/. 

 

           Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

             /Alicja Dobrowolska/ 
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Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD – stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 


